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1. Organisasjon Eidsvoll Arbeiderparti

1.1. Styrets sammensetning

Navn F-år Varighet

År

Periode Styret

Hege Svendsen 1978 1 2018-2019 Leder
Ole Guttorm Brenden 1977 2 2018-2020 Nestleder
Per Ove Rasmussen (1) 1955 1 2018 Sekretær, Web (1)
Roy Lund Schjetne (1) 1968 1 2018-2019 Sekretær (1)
Nataliya Øvertveit 1978 2 2018-2020 Kasserer
Karin Stornes 1958 2 2017-2019 Kvinnekontakt
Tove Anita Heranger 1959 2 2018-2020 Studieleder
Olaf Tufte 1947 2 2017-2019 Styremedlem 1
Tor-Ivar Bothner 1966 2 2017-2019 Styremedlem 2
Ove Jørgen Næss 1978 1 2018-2019 Styremedlem 3

Einar Madsen 1957 Tiltr, varaordfører
Bendik Brodshaug 2000 Tiltr, AUF
Jørn Fraurud 1955 Tiltr, fylkesparti
Olav Resaland 1952 Tiltr, hovedutvalg
Toril K Altenborn 1955 Tiltr, hovedutvalg
Vidar Fosshaug 1944 2 2018-2020 Vara 1
Lill-Tove Klingenberg 1962 2 2018-2020 Vara 2
Arild Sandahl 1944 2 2017-2019 Vara 3
Unni Reiss 1982 2 2017-2019 Vara 4
Tove Kjellerød 1948 2 2018-2020 Vara 5

(1) Bytte av sekretær høsten 2018, Per Ove Rasmussen tok over etter Roy Lund Schjetne

Tiltredende til styret:

1. Når ordfører eller varaordfører kommer fra Eidsvoll Arbeiderparti

2. Eidsvoll APs  representant(er) som er innvalgt i AAPs styre samt EAPs fylkestingsrepre-
sentant(er)

3. Representant fra AUF i Eidsvoll.

4. Gruppeleder for kommunestyret.
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1.2. Revisjon

Navn F-år Varighet

År

Periode Revisjon Eidsvoll AP

Finn Sæter 1944 2 2017-2019 Medlem
Karl Andrea Hansen 1946 2 2017-2019 Medlem
Knut Granberg (vara) 1953 2 2018-2020 Vara

1.3. Valgkomite

Navn Valgkomite 
Eidsvoll AP

Ole Guttorm Brenden Medlem
Olaf Tufte Medlem
Einar Madsen Medlem
Vidar Fosshaug Medlem

1.4. Programkomite

Navn Programkomite 
Eidsvoll AP

Olaf Tufte Medlem
Tove Kjellerød Medlem
Lena Frantzen Medlem

1.5. 1.mai-komite

Navn 1.mai-komite
Karin Stornes Representant
Repr fra kommunestyregruppa Representant
Repr fra lagene Representant
Repr fra styret Representant
Vidar Pettersen Representant

1.6. Æresmedlemmer

Navn
Kjell Arne Melby
Asbjørn Johnsen
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2. Representasjon i kommunale utvalg og råd

2.1. Kommunestyret

Navn Kommunestyret
Einar Madsen  Nestleder
Olaf Tufte Medlem
Hege Svendsen Medlem
Olav Resaland Medlem
Toril K Altenborn Medlem
Hans Arvid Øberg Medlem
Lars Henrik Rytter Øberg Medlem
Rune Bjerkestrand Medlem
Rune Ness Medlem
Vidar Pettersen Medlem
Karin Stornes Vara
Lill-Tove Klingenberg Vara
Arild Sandahl Vara
Unni Reiss Vara
Edward O’Hara Dawes Vara
Finn Walstad Vara
Hilde Jonassen Vara
Ingunn Paulsen Tandberg Vara
Niels Brandstrup Vara
Tove Rita Melgård Vara

2.2. Formannskap

Navn Formannskap
Einar Madsen Medlem
Olav Resaland Medlem
Toril K Altenborn Medlem
Hege Svendsen Vara
Rune Bjerkestrand Vara
Vidar Pettersen Vara
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2.3. Hovedutvalg Helse og Omsorg

Navn HU Helse og omsorg
Einar Madsen Medlem
Hans Arvid Øberg Medlem
Karin Stornes Medlem
Unni Reiss Medlem
Edward O’Hara Dawes Vara
Finn Walstad Vara
Bjørg Olaug Strand Vara

2.4. Hovedutvalg Næring, Plan og Miljø

Navn HU Næring, Plan og Miljø
Olav Resaland Leder
Hege Svendsen Medlem
Rune Ness Medlem
Ida Moen Skatvedt Medlem
Olaf Tufte Vara
Arild Sandahl Vara
Hilde Jonassen Vara
Tor-Ivar Bothner Vara

 

2.5. Hovedutvalg Oppvekst og kultur

Navn HU Oppvekst og kultur
Toril K Altenborn Leder
Rune Bjerkestrand Medlem
Vidar Pettersen Medlem
Ingunn Paulsen Tandberg Medlem
Finn Walstad Vara
Lill-Tove Klingenberg Vara
Ole Guttorm Brenden Vara

 

2.6. Administrasjonsutvalget

Navn Administrasjonsutvalget
Einar Madsen Leder
Olav Resaland Vara
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2.7. Finanskomite

Navn Finanskomite
Hege Svendsen Medlem
Olav Resaland Vara

2.8. Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Navn Kommunalt råd for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne

Hege Svendsen Medlem
Unni Reiss Medlem

3. Representasjon i fylkesorganer

3.1. Viken Arbeiderparti representantskap

Navn Viken APs repr.skap
Hege Svendsen Representant
Einar Madsen Representant
Ole Guttorm Brenden Representant
Olav Resaland Vararepr.
Toril K Altenborn Vararepr.
Lars Henrik Rytter Øberg Vararepr. 

3.2. Utsendinger til årsmøtet i Akershus AP

Navn Uts. Årsmøte Akershus AP, 
delegat

Hege Svendsen Delegat
Einar Madsen Delegat
Ole Guttorm Brenden Delegat
Olav Resaland Delegat
Toril K Altenborn Delegat
Karin Stornes Delegat
Roy Lund Schjetne Delegat
Nataliya Øvertveit Delegat
Lars Henrik Rytter Øberg Vara
Unni Reiss Vara
Vidar Pettersen Vara
Rune Ness Vara
Ida Moen Skatvedt Vara
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Navn Uts. Årsmøte Akershus AP, 
delegat

Tor-Ivar Bothner Vara
Tove Kjellerød Vara
Tove Anita Heranger Vara 

3.3. Kommunalt utvalg Akershus AP

Navn Kommunalt utvalg Akershus AP
Tove Anita Heranger Representant

3.4. Ledermøte Akershus AP

Navn Ledermøte Akershus AP
Hege Svendsen Representant
Ole Guttorm Brenden Representant
Den som styret bemyndiger Vararepr.

3.5. Nominasjonskomite Akershus AP

Navn Nominasjonskomite Akershus AP
Hege Svendsen Representant
Ole Guttorm Brenden Representant

3.6. Valgkomite Akershus AP

Navn Valgkom. Akershus AP
Roy Lund Schjetne Representant

3.7. AOF Oslo og Akershus

Navn AOF Oslo og Akershus
Tove Anita Heranger Representant

3.8. Forslag til styremedlem i Akershus AP

Navn Forslag til styremedlem Akershus AP
Ole Guttorm Brenden Medlem
Jørn Fraurud Medlem
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4. Årsberetning leder
2018 har vært et travelt politisk år i Eidsvoll Arbeiderparti (EAP) med betydelig arbeid i finan-
skomiteen parallelt med at det er jobbet mye organisatorisk i partiet. 

Vi har vært godt representert i partiet sentralt, og på årsmøtet i Akershus AP var EAPs delegater 
engasjerte og markerte seg på talerstolen flere ganger for å snakke om blant annet nei til 3.rulle-
bane på OSL og nei til Acer. 

Eidsvoll Ap sendte inn tre forslag til landsstyremøtet i 2019 og alle tre ble tatt hensyn til og sendt 
inn. Flere av medlemmene har deltatt på møter og kurs hos partiet sentralt.

4.1. 1.mai

1.mai var meget vellykket over hele kommunene. På Søndre Samfund kom Thorvald Stoltenberg 
til et helt fullt lokale.

4.2. Nominasjonsprosessen

Nominasjon av varaordførerkandidat og ordførerkandidat ble 
gjort våren 2018 og Hege Svendsen ble valgt inn som parti-
ets ordførerkandidat. Det er historisk for Eidsvoll Ap å ha en 
kvinne på 1.plass.

Olav Resaland ble valgt som varaordførerkandidat. Nomi-
nasjonskomiteen jobbet videre utover høsten parallelt som 
programkomiteen jobbet med å få på plass første utkast til 
program.

Nominasjonsmøtet valgte en veldig bra liste til valget 2019 
innenfor fristen til Arbeiderpartiet sentralt.

Det ble på første styremøte besluttet å ha færre medlems-
møter med mer innhold for at flere skulle møte opp og engas-
jere seg.

4.3. Engasjement

Det har vært mye engasjement ute i partiet, men medlemsmøtene er enda litt dårligere besøkt 
enn ønsket og det bør jobbes videre i 2019 med å få mer engasjement. Det er lite engasjement i 
flere av lagene, men Finstad og Feiring ser ut til å holde engasjementet oppe. Lagene ble op-
pfordret til å arrangere sine egne temamøter. Det ble ikke så vellykket. Kun Feiring hadde et eget 
møte men det ble til gjengjeld svært vellykket i Per-Ove Bergs ånd.

Det ble satt ned ressursgrupper der medlemmene kunne engasjere seg innenfor ulike tema og 
komme med innspill til programmet.

4.4. Fellestemaer

Kommunens nye personalsjef ble invitert til å fortelle om arbeidet som gjøres for å få ned syke-
fraværet. Vi har også arrangert et møte om boligsosial politikk der flere foredragsholdere ble 
invitert.

Områdeplanen for Sundet har vært tatt opp på tre møter, et møte handlet om programarbeidet, 
og et møte var om Råholt skole og budsjett. Da var også Rådmannen invitert til å fortelle om 
budsjettet. 
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4.5. Større politiske saker

Politisk har det vært noen store saker som har preget året: 

• Salg av Lundsjordet

• Arbeid med seriøsitetskrav i anbudene for bygg- og anlegg

• Kommunedelplan for Råholt. Vi fikk innsigelser av Fylkesmannen og planen ble gjort om til 
sentrumsplan

• Plan for Sundet har engasjert veldig både internt og eksternt

• Råholt skole ble nedskalert fra 4 parallell til en skole for rundt 600 elever som kan bygges på. 
Dette etter ny befolkningsprognose viste at behovet var mindre enn først antatt

• Vilberg skole ble endelig godkjent av departementet på Tynsåkjordet

Kommunen har store økonomiske utfordringer i årene fremover og det var ikke flertall for Eien-
domsskatt. Ap landet likevel et budsjett 
sammen med Sp, Sv og Mdg der det ble 
brukt av fond for å dekke inn utgiftene

Det ble avholdt budsjettseminar i Oslo i 
Fellesforbundets lokaler. AU jobbet fred-
ag og lørdag og styret og kommunesty-
regruppen jobbet lørdag. Assisterende 
partisekretær , Kristine Kallset kom og holdt 
innlegg og valgkamp og strategi

Det ble også avholdt en sommeravslutning 
på Bygdetunet med rømmegrøt, loddsalg og 
hyggelig prat

Leder opplever at partiet har vært samlet i 
de fleste saker i 2018 , det har kommet flere 
nye engasjerte medlemmer og det er mye 
engasjement på sosiale medier og i partiet 

generelt. Det lover bra mot valgåret 2019 og fremover.

Per Ove Rasmussen tok over som sekretær høsten 2018 da valgt sekretær fikk det travelt på 
privatfronten med oppstart av eget firma.

Begge sekretærene har gjort en strålende innsats med innkallinger og informasjonsflyt ut i or-
ganisasjonen.

4.6. Medlemsstatus

Eidsvoll Ap hadde 249 betalende medlemmer i 2018. Partiet fikk i løpet av året  13 nye medlem-
mer, 12 meldte seg ut eller ikke fornyet medlemskontingenten sin og det var 14 som flyttet til et 
nytt sted.

Dessverre var det mange medlemmer som har vært viktig for partiet som gikk bort i 2018.

Hege Svendsen/Sign./

Leder Eidsvoll Ap. 
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5. Årsberetning fra varaordfører
Nok et politisk år er unnagjort. Eidsvoll AP har jobbet svært 
godt  i nært samarbeid  med våre samarbeidspartnere i posisjo-
nen, SP, SV og MdG.

Eidsvoll AP kommunestyregruppe, samt alle gruppene i hov-
edutvalgene, har bestått av dyktige representanter som har 
fremmet en rekke gode forslag. Forslag som har fått bred 
politisk oppslutning, og som har ført  Eidsvoll kommune inn i en 
god sosialdemokratisk retning.

Samarbeidet i posisjon, med tre andre partier, har vært god. Det 
har vært en rekke møter i posisjonen, hvor Eidsvoll AP kjerne-
saker har fått bred støtte. Dette takket være meget god jobbing 
og forberedelser av våre representanter. 

Eidsvoll AP har hatt en meget offensiv kommunestyregruppe, 
med stor deltagelse og involvering fra kommunestyrets taler-
stol.  Eidsvoll AP har vist seg som et godt styringsdyktig parti 

og fremmet en rekke saker i kommunestyrets og hovedutvalgenes møter.  

Eidsvoll AP har også vært det dominerende partiet i lokalpresse og på sosiale medier for øvrig.

Einar Madsen/Sign./

Varaordfører

6. Hovedutvalg for Næring, Plan og Miljø

6.1. Møter

Utvalget for næring, plan og miljø har i 2018 gjennomført 10 møter og behandlet 115 saker. Fra 
2015 har utvalget arbeidet med å få fullført flere av de påbegynte reguleringsplanene for Eidsvoll 
sentrum, Vilberg-området og Råholt.

6.2. Områdeplaner

Områdeplan for Eidsvoll sentrum har også dette året vært et svært sentralt tema både i utvalget 
og i kommunestyret. I følge planprosessen skulle planen vært godkjent i kommunestyret for et år 
siden, men dette har ikke skjedd. Plan har nå ligget ute til høring i to perioder og mye tyder på at 
planen kan bli godkjent i løpet av 1. kvartal 2019.

Områdeplan for Vilberg har vært gjennom en omfattende prosess, innsigelser fra Fylkesmannen, 
gjennomført mekling, uten å få noe resultat og ble planen sent til departementet for avgjørelse 
i desember 2017. Etter et års behandling ble Områdeplan for Vilberg endelig godkjent rett før jul 
2018, noe som medfører at vi kan begynne planlegging av ny Vilberg skole på Tynsåk.

6.3. Kommunedelplaner

Kommunedelplan på Råholt har vært behandlet av Formannskapet. Utvalget ble tidlig kjent med 
at det kom mange innsigelser på planen fra Fylkesmannen. Planprosessen stoppet derfor opp 
og det var stor fare for at avgjørelsene på reguleringsplanen kunne ta lang tid før den ble ende-
lig avgjort.  Det ble besluttet i Formannskapet i slutten av året at Kommunedelplanen for Råholt 
skulle avsluttes som selvstendig plan. Prosess og planarbeidet med innkomne merknader skulle 
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danne grunnlag for en ny Områdereguleringsplan for Råholt. Dette medfører at planprosessen 
overføres til Utvalget for næring, plan og miljø. Forhåpentlig vil denne prosessen nå få en snarlig 
avslutning, siden det ikke er innsigelser knyttet til dette området.

Mye av sakene i Utvalget har handlet om detaljreguleringer og 
dispensasjonssaker, mange om utbyggingsområder i LNF-om-
råder. Noen av utbyggingsområdene har blitt satt på vent på 
grunn av at reguleringsplanene ikke har fått et endelige vedtak.

6.4. Restanser

Kommunalforvaltning har i 2018 slitt med sykefravær, permis-
joner og at flere sentrale personer har sluttet. Dette har medført 
store restanser. Selv om avdelingen er tilført innleide resurser 
så har ikke avdelingen kommet seg ajour og klarer ikke å innfri 
de krav som er satt av myndighetene. Nå er ny avdelingsleder 
byggsak, Shekib Lotfi og avdelingsleder plan, Marianne Bergh, 
på plass og to nye stilling er lyst ledig.

Utvalget har derfor store forhåpninger at 2019 kommer til å bli et 
fremgangsrikt år for avdelingen.

Olav Resaland/Sign./

Leder

7. Hovedutvalg for Helse og Omsorg
Utvalget har i tillegg til mange orienteringer fra administrasjon, behandlet i alt 42 saker. 

De viktigste sakene som er behandlet er

• Styringsrapport for samhandling

• Alkoholpolitisk handlingsplan 2016 – 2020.

• Boligsosial strategiplan

• Folkehelseprofil for Eidsvoll

• Ungdataundersøkelsen Eidsvoll 2018

• Opprettelse av hverdagsrehabiliteringsteam

• Felles behandlingstilbud til utøvere av vold i nære relasjoner for befolkningen på  Øvre 
Romerike.

• Strategiplan for helse –og omsorgstjenester 2018 – 2018. Statusrapport.

• Trafikksikkerhetsplan 2017 – 2028

• Sertifisering av Vilberg helsetun som livsgledehjem.

Utvalgets medlemmer har jobbet godt og vært svært aktive i alle debatter. Eidsvoll AP har kom-
met med gode forslag og innspill.

Einar Madsen/Sign./ 
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8. Hovedutvalg Oppvekst og kultur
Utvalget har ansvar for følgende saksområder:

• Saker relatert til skole, barnehage – og kulturområdet

• Saker innen idrett og fritid

• Navnesaker, fastsettelse av stedsnavn og dets skrivemåte

8.1. Hovedutvalgets myndighet

Med unntak for vedtak som etter lov er lagt til kommunestyret, annet politisk organ eller delegert 
til rådmannen, skal utvalget ha avgjørelsesmyndighet i følgende saker:

• Lov om barnehager

• Lov om grunnskolen og den videregående opplæring, herunder kulturskolen

• Lov om voksenopplæring

• Lov om folke- og skolebibliotek

• Lov om film og videogram

• Lov om nærkringkasting

• Lov om stadnamn

Hovedutvalget innstiller normalt til kommunestyret i de sakene 
utvalget selv ikke har avgjørelsesmyndighet. Ved tvil om saksgang 
avgjør ordfører i samråd med utvalgsleder.

8.2. Møter

Møtested i 2018 har vært Badet kulturtun. Gruppa har hatt faste 
formøter. Vi har en “god tone” og mye humor i møtene våre, noe 
jeg tror at de fleste setter pris på, uavhengig av partitilhørighet.
Noen av sakene vi har arbeidet med dette året kan nevnes:

• Fordeling av tilskudd til lag og forening

• Navning av diverse veger

• Trafikksituasjonen v/Vilberg Skole

• Strategisk kvalitetsplan skole 2016 – 2025

• Diverse søknader om tilskudd

• Kommunedelplan for Idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2017 – 2027 Rullering av Handling-
splan 2018

• Revidering av kommunalt ordensreglement for skole

• Ungdataundersøkelse Eidsvoll 2018

• Fordeling av tilskudd til tiltak rettet mot dyrevelferd-/ dyrevern i Eidsvoll

• Voksenopplæringstilbudet på Øvre Romerike

• Høring av Trafikksikkerhetsplan 2017-2028

 

Toril K. Altenborn/Sign./

Leder
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9. Årsberetning Gruppeleder
Det har vært et godt samhold i kommunestyregruppa og  samarbeid i posisjonen har fungert 
etter intensjonen. Den saken som har tatt mest tid i 2018, har vært møter i Finanskomiteen. 

9.1. Finanskomite

Hensikten med Finanskomiteen har vært for å finne “penger” slik at vi kan unngå å innføre eien-
domskatt i Eidsvoll. Det er gjennomført 20 møter i 2018 og alle virksomhetene har vært gjen-
nomgått.  Partileder og vår ordførerkandidat, Hege Svendsen, har representert AP. Gruppeleder, 
vara for Hege, har vært tilstede på de fleste møtene og det har også varaordfører.

Etter gjennomgang av virksomhetene så har rådmannen funnet innsparinger på ca. kr. 20 mil-
lioner fra virksomhetene. Rådmannen presiserer at mange av kuttene vil ikke vil anbefale, men 
de kan gjennomføres uten at det går utover lovpålagte oppgaver. Finanskomiteen skal fortsette 
sitt arbeid, og leverer sluttrapport innen 1.5.2019.

9.2. Eiendomsskatt

Det ble tidlig kjent at det ikke var noe flertall for eiendomsskatt i kommunestyret. AP og SP 
leverte et budsjettforslag uten eiendomsskatt i 2019, men ønsket ikke å gjennomføre mer enn 
halvparten av kuttene rådmannen foreslo. Posisjonen fikk flertall for sitt budsjett. Vi har i han-
dlingsplanen for de neste 4 år lagt opp til at det ikke innføres eiendomsskatt i planperioden, men 
handlingsplanen er ikke bindende og kan derfor endres. Gjennomføres handlingsplanen så har vi 
løpet av planperioden brukt det meste av våre oppsparte fond. Dette er ikke noe ønsket situas-
jon, men AP synes det er riktig at finanskomiteen får legge fram sin endelige rapport før vi avgjør 
om eiendomsskatt bør innføres neste år. 

9.3. Planer og reguleringer

Kommunestyregruppa har brukt mye tid til Områdereguleringsplan for Eidsvoll sentrum og Kom-
munedelplan for Råholt. Viser til omtale i hovedutvalget HNPM. Salg av kommunens tomteområ-
det  på Lundsjordet ble behandlet i kommunestyret 3 ganger før det ble flertall for at de 16 dekar 
skulle selges til Cao Kan. Salget gir antageligvis Eidsvoll kommune 75 millioner kroner.

Kommunestyregruppa har også dette året levert flere spørsmål og interpellasjoner til kom-
munestyret. Noen av disse blir utredet i løpet av neste år.

Mange i kommunestyregruppa har hatt innlegg i kommunestyret dette året og spesielt i buds-
jettmøte var de fleste i gruppa oppe med innlegg. Dette lover godt for valgåret 2019.

Olav Resaland/Sign./

Gruppeleder

 


